
Side 1 af 2 

 

 

REFERAT 

Højbjerg d. 21/8 2023 

 

Vikingeklubben Morgenbaderne v/Ballehage Søbad    

  

 

Bestyrelsesmøde nr. 125 – afholdt den 17. august 2023 

Tilstede: Lone Mark, Ann Mønster Frost, Ole Stjernholm Svendsen, Dorte Harmsen, Runa Larsen, Palle J. Jensen (ref) 

Afbud: Grethe Thaysen 

 

 

Dagsorden 

1. Godkendelse af sidste mødereferat. 

a. Godkendt 

 

2. Siden sidst – kort orientering fra ansvarlige for - tillidsfolk, kommunikation, huset, post. 

a. Tillidsfolk 

i. Også til den kommende sæson er der fantastisk opbakning – samtlige poster er besat. 

b. Post og kommunikation 

i. Vi har modtaget en henvendelse om at de ofte mange hunde griber ind i den ro, som vi gerne 

vil have ved Ballehage. Det er en svær diskussion. Vi har allerede besluttet, at der ikke må 

komme hunde i klubhuset, men det øvrige areal kan vi ikke bestemme over. Og mange 

hundeejere viser også stort hensyn. Vi opfordrer til at alle gør det. Og at man generelt gør 

Ballehagemorgenen til en badetur og i mindre grad til en hundeluftetur. 

ii. Vi har fået henvendelse fra den anden Ballehage-badeklub om hvorvidt vi sammen med dem 

og Kajakklubben Viking vil stå for etablering af en fælles hjertestarter i området. 

Kajakklubben påpeger en række problemer med ansvar, vedligehold og tilgængelighed, hvis 

opgaven skal varetages af klubberne. Vi er enige med kajakklubben, og foreslår at de tre 

klubber går sammen om en henvendelse til kommunen for at få en kommunal løsning.  

iii. De store medlemsoptag de seneste år smitter nu af. Der er hele 63 medlemmer, der som noget 

nyt kan kalde sig befarne vinterbadere. Ligeledes er der fem nye fuldbefarne. 

c. Huset 

i. Intet større at bemærke – det er mest almindeligt vedligehold, der har præget perioden. 

 

3. Optagelse af nye medlemmer 

a. Vi besluttede at tilbyde 40 personer fra ventelisten optagelse i klubben. 

 

4. Procedure for opkrævning af medlemskontingent 

a. Vi har en ganske klar procedure for opkrævning af medlemskontingent. Alligevel er der en del, der 

ikke følger den, og vi overvejede at ændre den. Men vi finder at vedtægternes §9 fortsat er dækkende. 

Så: VENT med at betale kontingent til generalforsamlingen har fastlagt kontingentet OG kassereren 

har udsendt opkrævning umiddelbart efter generalforsamlingen. BETAL så kontigentet i henhold til 

anvisningerne i opkrævningen. Betal senest den 22. september. Så er du også medlem i den kommen-

de sæson, og det letter kassererens arbejde at proceduren følges.  

 

5. Ændring af husorden 

a. Der er lidt referencer til husets indretning i husordenen. Den (for længe siden) ændrede indretning af 

huset er ikke afspejlet i husordenen. Det retter vi op på. 

 

6. Planlægning af generalforsamling 

a. Der udsendes indkaldelse til generalforsamling til den 10. september 2023 kl. 12 på Diakonhøjskolen. 

Der inviteres til brunch samme sted kl 10:30. 

b. Der er tre bestyrelsesmedlemmer og en suppleant på valg. 

 

7. Nyt fra kassereren 

a. Årets regnskab for perioden 1/7-2022 til 30/6 2023 vil fremgå af årsberetningen og vil også blive 

fremlagt på generalforsamlingen. Vi har været 544 medlemmer i sæsonen. Der er et overskud på 

knapt 100.000 kr. i perioden, og vi har en formue på ca. 415.000 kr.. 
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8. Åbning af sauna 

a. Saunaen forventes åbnet dagen efter generalforsamlingens afholdelse. 

 

9. Jubilæumsfest – bestyrelsesansvarlig 

a. Næste sæson er 30-års jubilæumssæson. Reserver derfor allerede nu den 7. september 2024 til fest på 

Ballehage. Medlemmer til festudvalg søges. Der skal også udpeges en fra bestyrelsen til at varetage 

kontakten til festudvalget. Det overlades til den nye bestyrelse at udpege denne. 

 

10. Skal suppleanten have adgang til klubbens mailsystem – er der et juridisk problem i det? 

a. Der vurderes ikke at være et juridisk problem og i perioder, hvor det er kutyme at suppleanten 

deltager i møder, gives suppleanten mailadgang. 

 

11. Næste bestyrelsesmøde foreslås afholdt den 18. september 2023 

a. Den nye bestyrelse konstituerer sig umiddelbart efter generalforsamlingen. Første møde derefter er 

foreslået til den 18. september 2023, men det afhænger naturligvis af, om medlemmerne af den nye 

bestyrelse kan deltage. 

 

12. Eventuelt 

a. Intet at bemærke. 


